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Enkel servering 
 
Innlegg årsmøte: 
- Leder tar en gjennomgang av året som har gått. 

 

Forsidebilde: Itho Luis A. Velasco med fisk under havfisketuren . Fotograf Anne S. Sleveland 



 
 

 
 

 

 

 

 
1. Konstituering av møtet 
 
- Godkjenning av innkallingen 
- Godkjenning av dagsorden 
- Godkjenning av forretningsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær  
- Valg av tellekorps 
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
 
 

2. Årsmelding fra siste kalenderår 
 
 

2.1 Styrets beretning  
 
I året 2024 har styret hatt følgende sammensetning; 
 
Leder:     Roger Lagård 
Nestleder:    Sigbjørn Handeland 
Kasserer:     Kim Jensen 
Sekretær:     Wenche Dølbakken 
Leder viltstellutvalg:   Vidar Mong 
Leder sportsfiskeutvalg:  Karl Arthur Havsø 
Leder leirdueutvalg:   May Kristin Skadberg 
Leder jakthundutvalg:   Tom Kjetil Ims 
Leder barn - og ungdomsutvalg: Anne Sleveland 
Studieleder:    Logi F. Einarsson 
Kvinnekontakt:    Therese Bowitz 
 
Det har blitt avholdt 9 styremøter, hvor 39 saker har vært behandlet.  
 
Medlemstallet er på 334 aktive mot i fjor 352.  

 
     Årsmøte i NJFF Rogaland ble avholdt den 17. mars 2024 på Grand Hotell Egersund. 

 
I regionstyret er EJFF representert med Bjørn Thore Hetland som er varamedlem til 
Barne- og Ungdomsutvalg, samt medlem av Aktivitetsutvalg, skyting, hagle. Egil O. 
Årstad og Tom Kjetil Ims er medlem av fagutvalg, jakthund, mens Terje Havsø er 
varamedlem til valgkomiteen og Alf Reidar Eik er regions instruktør, aversjon. 

 



 
 

 
 

 

 

Når det gjelder årets jaktstatistikk, registrerer vi at 68 personer har brukt våre terreng. 
De har lagt ned 447 jaktdager i terrengene og felt 30 småvilt.  
Antall felte rådyr ble ett totalt. I tillegg ble det jaktet på storvilt i terrengene Dyråsen og 
Bakkebømarka (del av vald). Totalt 14 hjort ble felt. 

 
Oppsummert har styret blant annet jobbet med følgende viktige saker i samarbeid med 
utvalgene: 

 
 

- Utført 200 dugnadstimer for Egersund Skog – og Treplantingselskap i løpet av 
vinteren og våren. 
 

- Det er også dette året blitt flyttet laks og sjøørret fra Svanevassdammen 
  

- Erfarne medlemmer fra Ejff har vært delaktig i Fagråd for Hellelandsvassdraget 
 

- Ejff har gjort innkjøp av skytesimulator som har vært flittig brukt av BU-utvalg. 
 
 

- Hjulpet Eiger og EIK med gjennomføringen av andeløpet 1. mai.  
 

 
- Eigersundsprøven ble arrangert med rekordstort antall startende hunder, i alt 

188, i løpet av tre dager. 
 

- Avviklet ordinær blodsporprøve, samt klubbmesterskap. Det er gjennomført 
kurs i blodspor, apport, samt utstillingstrening. 

 
- Arrangert skytestevner i grenene leirduesti og jegertrap, samt utvalgets 

vandrepokaler og foreningsmesterskap. 
 

- Deltagelse i arrangementer på Låvaberget i samarbeid med Dalane Friluftsråd. 
 

- 44 nye jegere har bestått jegerprøven etter å ha gjennomført kurset hos Ejff. 
 

- Ejff har en sunn og god økonomi, der alle utvalgene bidrar med inntekter og 
støtte fra mange organisasjoner. 

 

- Utført prøvetaking for kvalitet på innenlands vann og sjøvann med tilhørende 
blåskjell og hovprøver. 
 
  

 
 

Egersund, den 28. januar 2025 
Sigbjørn Handeland 
Nestleder 

 
 

 
 

 



 
 

 
 

 

 

 
Restaurering av ørretbekk 



 
 

 
 

 

 

 
 

 
 



 
 

 
 

 

 

 

2.2  Viltstellutvalget 
 

Viltstell har bestått av følgende medlemmer: Vidar Mong (leder), Svein Magne Lindø 
(nestleder), Jarle Dybing og Jarle Christensen. 

Vi har i år gjennomført utvalgsmøter både med fysisk oppmøte og via internett. 

Det er felt et rådyr (bukk) i EJFF sine terreng. Dette ble felt i Aaseheie. Ellers har det vært 
godt trykk på fuglejakt i år, blant annet på rugde. 

Når det gjelder hjort, så er det blitt felt følgende dyr: Dyråsen (Del av vald. Fire 
hjortebukker, to spissbukker, tre koller og tre kalver ble tatt i år) og Bakkebø (Del av vald. 
En spissbukk og en ungkolle). Ingen av hjortene skutt på EJFF sine terreng. 

 

 

Forberedelser og turplanlegging før opplæringsjakt på rype i Valevatn. 

 



 
 

 
 

 

 

 

Bukkekorttrekning er blitt avholdt og det var rundt 15 personer som møtte opp. 

Viltstellutvalget har lagt til rette for felle fangst av mår, mink og røyskatt og jakt på rev i 
EJFF sine terreng. 

Viltstellutvalget har samarbeidet med Skytterlaget for å få kontroll over populasjonen av 
bever ved skytebanen på Fotland. Bever generelt i våre terreng blir kvotert slik at 
bestanden ikke blir for lav. 

Viltstellutvalget har driftet Inatur og besvart spørsmålene fra våre medlemmer. Svein 
Magne Lindø har vært ansvarlig for booking av åte bua i Bakkebø og dette området er tatt 
ut av kartet som ligger på Inatur. 

Viltstellutvalget har jobbet med å få nye terreng og flere dyr på kvoten, samt jobbet med å 
vedlikeholde allerede eksisterende terreng med hjelp av fadderordninger. Vi har 
vedlikeholdt og gjødslet tre viltåkre i Grødem. Til dette arbeidet har det i år blitt kjøpt inn ny 
klipper. 

 
 
 
 

 
 

Vidar Mong 
Utvalgsleder Viltstell 
 

 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
 



 
 

 
 

 

 

 
 

Fornøyd rypejeger på opplæringsjakt 



 
 

 
 

 

 

 
 
 

2.3  Barne – og ungdomsutvalget 
 
Barne- og ungdomsutvalget har i 2024 avholdt fire utvalgsmøter og gjennomført flere 
aktiviteter for barn, unge og familier.  

Vi har hatt to vellykkede familiearrangementer: 

● Familiedag ved Hetlandsvatnet, med fiskekonkurranse, trekking av fiskegarn og 
grilling. 

● Familiedag i Vandringshavn med krabbefiske og grilling, hvor vi fikk hjelp av dykker 
for å kunne studere livet i havet. Det kom ca. 100 deltakere og vi fikk besøk av 
Dalane Tidende som laget en flott reportasje i lokalavisen samme dag. 

               

 

 

Det er også blitt gjennomført Jakt- og Fiskeskole (JOFS) med følgende aktiviteter:  

 



 
 

 
 

 

 

● Havfiske med fiskeskøyte, i samarbeid med Bjerkreim JFF 

 

 
 
 

● Hagleskyting 
 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 

● Fluebinding   

 

 

 

● Opplæring i fluefiske 
● Leting etter feiemerker og spor 
● Laksefiske i Tengselva, i samarbeid med Bjerkreim JFF 

          

 

● To helger med Intro- og opplæringsjakt på rådyrbukk 
● Temakveld om fuglejakt med hund 
● Temakveld om rypejakt 
● Intro- og opplæringsjakt på rype i Valevatn 
● Kvelder med skytesimulator og pizza       



 
 

 
 

 

 

          

 

Flere av ungdommene har deltatt på dugnader, både ved gjennomføring av Andeløpet 1. 
mai og flere timer med dugnad på Elverhøy og i Vannbassengene (Egersund Skog og 
Treplantningselskap). Motivasjonsfaktoren her var å få delta på fisking og utsetting av 
returlaks fra Svanedalsdammen. 

Vi er blitt tildelt sponsormidler fra: 

● Dalane Lyspunkt: 5000,- til knivmakingskurs (planlagt til 2025) 
● Flekkefjord Sparebank: 10 000,- til skytesimulator 

I tillegg har vi investert i VR-briller til skytesimulator og anskaffet fryseskap til Øgreid. Fra 
NJFF har vi mottatt økonomiske tilskudd til JOFS og familieaktiviteter. I tillegg er vi blitt 
tildelt Frifondmidler til det videre arbeidet for barn- og unge i EJFF. 

Barne- og ungdomsutvalget var representert på den Nasjonale barne- og 
ungdomslederkonferansen (BUK) i Alta 14.-16. juni, som er en viktig arena for 
erfaringsutveksling og faglig utvikling. 

  

Vi i barne- og ungdomsutvalget vil rette en stor takk til alle som har bidratt til at barne-og 
ungdomsutvalget har kunnet gjennomføre årets aktiviteter. En ekstra takk til Bjerkreim 
Jeger- og Fiskerforening for årets samarbeid. Vårt samarbeid trekkes fram i Årsrapporten 
for barne- og ungdomsutvalget hos NJFF Rogaland som et eksempel på hvordan godt 
samarbeid er en nøkkelfaktor for suksess, som skaper bedre læringsopplevelser og et 
bredere tilbud for våre ungdommer. 

Anne Sleveland (leder), Ulf Emil Svensen, Morten Steinarsson Hill-Saurdal og Erik Mong 

 



 
 

 
 

 

 

 

2.4 Jakthundutvalget 
 
 
ÅRSRAPPORT JAKTHUNDUTVALGET 2024 
 

 
Utvalget har bestått av : 

● Tom Kjetil Ims (Leder) 
● Therese Bowitz (Nestleder) 
● Trond Hadland 
● Jørn Gunnar Bowit  

I tillegg er det fem underkomiteer    
● Stående fuglehund v/Jørn Gunnar Bowitz 
● Eigersundsprøven skog v/Therese Bowitz 
● Instruktører v/Egil Reed                            
● Aversjonsdressur v/Alf Reidar Eik           
● Sporhund v/Sigbjørn Handeland              

 
Vi har hatt to møter i utvalget samt telefonmøter ved behov. Det er gledelig å se at 
aktiviteten blant hundefolket er like stor, om ikke større, i år som i fjor. 
 
Treningsbanen på Øygrei ble ferdigstilt i vår med inngjerding og port og den har blitt flittig 
brukt til både kurs og treninger. 
 

Aversjonsdressur. Pga. sykdom har Therese Bowitz styrt mesteparten av aversjonen i år 
også, og Alf Reidar Eik har veiledet via telefon ved behov. Jørn Gunnar Bowitz og Therese 
Bowitz har hatt 25 (-15) hunder innom for å få, eller fornye, sitt sauerenhetsbevis. Den helt 
store pågangen har det ikke vært i år og hovedparten har bestått av fornyelse av 
eksisterende bevis. Allan Svendsen og Tom Kjetil Ims har dermed fått slippe den lange 
kjøreturen da det har vært få deltakere pr gang. Aversjonsdressur er svært viktig og vi 
oppfordrer alle, uansett hunderase, om å delta på dette. 

 
Utstillingstrening. Therese Bowitz satte opp tre datoer for å trene på venstresvinger og 
enkel grunnleggende utstillingsteknikk på treningsbanen på Øygrei. Fire til sju stk. var 
innom hver gang. En kjekk og sosial trening for både to- og firbeinte. Også her ser en 
viktigheten med trening i forkant for å kunne vise hunden sin best mulig frem når “det 
gjelder” 

 



 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
Eigersundsprøven skog 8., 9. og 10. november. Norges største skogsfuglprøve ble avholdt 
her i Egersund og omegn i flotte rugdeterreng over tre dager. Hele 188 deltakere stilte til 
start, noe som er ny rekord deltakelse. 22 dommere og mange frivillige var i sving hele 
helgen. Tusen takk til alle dere! Rugdetrekket kom som ønsket og i løpet av helgen ble det 
registrert hele 402 observasjoner, ett par av disse var orrfugler, men så klart var også i år 
rugda hovedfuglen. Det ble delt ut 39 stk 1. Ak, 43 stk 2. Ak og 14 stk 3. Ak, altså totalt 96 
premier som utgjør en premieprosent på 51. Prøvens beste hund ble Gulluras Nicki og 
Eskild Bothner. Eskild fikk dermed sitt tredje napp i vandrepokalen og fikk nå denne til odel 
og eie. Vi gratulerer så mye!  
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
 

Tusen takk til sponsorer, grunneiere,dommere,deltakere og frivillige for all hjelp med å lose 
årets prøve trygt i havn. 

 
Inger Lise Nielsen, Morten Nielsen og Trond Hadland har også avholdt en rekke aktiviteter 
i løpet av året:  

 
● Dugnader for å ferdigstille treningsbanen på Øygreid. Denne åpnet for bruk i 

september. 
● Fellestreninger i Hetlandsskogen, på våren. Åtte til ti deltakere møtte hver gang 

 

 
 

● Apportkurs på Øygreid april/mai. Kurset hadde seks oppsatte datoer. Åtte deltakere 
meldte seg på. 

● Apportbevisprøve 14. mai. Sju deltakere stilte til prøven, og seks av dem bestod. 
Jørn Gunnar Bowitz var dommer. 



 
 

 
 

 

 

 
 
 

● Rugdetrening i Grødem 3. november. Her var det sju stykker som deltok 
● Drop-in trening på Øygreid fra høsten frem til jul. Her var det så mange som 14 

stykker på det meste. Treningsdatoer og hvilke øvelser som en skulle trene på ble 
hengt opp I bua på Øygreid. Et flott opplegg som alle hadde godt utbytte av. Den 
sosiale faktoren var også høyt ivaretatt. 

 
 

 
 



 
 

 
 

 

 

      
 

Blodspor.  
● I april og mai holdt Tommy Eker sporkurs for seks deltakere. Et kjekt og lærerikt 

kurs, ifølge en av deltakerne.  
 

           
 



 
 

 
 

 

 

 
● Ordinær blodsporprøve 28. april. I år var det kun mulig å melde på i 1. AK klassen. 

Åtte stk. stilte til start, hvor 50% av deltakerne gikk inn til førstepremiering. 
Prøvevinneren ble:  

○ 1. plass: Svein Olav Rasmussen – Kystlosens Miss Vega 
○ 2.plass – Jan Harald Larsen – Vesterhaug G-Ylva 
○ 3.plass – Alf Aarak – Magda 

Vi gratulerer så mye! 
 

 
 

● Det har blitt avholdt tolv bevegelige blodsporprøver og tre bevegelige 
fersksporprøver 
 

● 4. august ble det avholdt klubbmesterskap i blodspor. Lav påmelding med bare fire 
deltakere, men solid gjennomført. Gratulerer så mye til årets klubbmester som ble 
Jo Kristian B. Tønnesen – Trettebergets Hayley. Andreplassen gikk til Jone Omdal 
– Dexter. Vi gratulerer!  

 

 



 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
                                     Jo Kristian B. Tønnesen ved sporslutt. 
 
 
Takk for året som har gått. Håper å se stor aktivitet med hundene i året som kommer. 
 
 
Av nestleder jakthundutvalget 
Therese Bowitz 

 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

2.5 Sportfiskeutvalget 
 
 
Sportsfiskeutvalget har bestått av: 

● Karl Arthur Havsø (leder),  
● Tommy Eker 
● Dag Thore Valand 
● Tønnes Olav Mikal Berg Havsø. 

I løpet av noen dager i april og mai gjorde vi opptak av 34 laks og tre ørreter fra 
Svanedalsdammen og flyttet dem ned i elva. Dette var en liten nedgang i antall fangede 
fisk i forhold til 2023. Dette skyldtes høy vanntemperatur, noe som gjorde at fisken ikke 
ville bite. Mange ungdommer var med og flere av dem fikk laks for første gang. Veldig 
kjekt! All fisk ble fanget med stang og sluk. Vannkoordinator i Dalane, Trine Salvesen 
Røyneberg, ordnet det papirmessige i forhold til Rogaland Fylkeskommune. 

 



 
 

 
 

 

 

 

Andeløpet 1.mai ble gjennomført med god hjelp fra Espen Myklebust og Aleksander    
 Hansen, samt en god gjeng fra barn og ungdom. 

 

 



 
 

 
 

 

 

Familiedag med isfiske i Hetlandskogen ble arrangert 20. januar. 23 voksne og barn 
deltok. Det ble tatt en god del røyer og det ble grillet fisk og pølser. 

 
 

 
 

        Leder Karl Arthur Havsø 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
2.6  Studieutvalget 

Årets jegerprøvekurs gikk som planlagt med veldig god deltakelse. Kurset kom i gang i 
februar, årets kurs ble avholdt på Rundevoll skole. Eksamen ble avholdt i midten av mai, 
med meget lav strykprosent. Litt over 40 nye jegere er utdannet.  Kommunen skal ha skryt 
for smidigheten de viste i denne fasen, og en spesiell takk går til Leif Terje Aamodt. 
Tilbakemeldingene på kurset er meget gode, og jeg vil berømme instruktørene for den gode 
jobben de gjør med å sikre kompetansen for våre nye jegere. 

Interessen for neste års kurs ser bra ut der vi i skrivende stund har 20 påmeldte. Vi ser for 
oss oppstart 13. februar 2025.  Alle melder seg på kurs digitalt via link. Det er også kjekt å se 
at flere melder seg på som samlet gruppe. 

En av studieutvalgets oppgaver er å arrangere kurs etter ønske fra foreningens medlemmer. 
Av den grunn er utvalget avhengig av innspill. Utvalget ønsker seg flere instruktører i 2025 
Ta kontakt med undertegnede om du kan tenke deg å bidra med noe. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Leder Studieutvalget, Logi Freyr Einarsson 

  



 
 

 
 

 

 

 
2.7 Leirdueutvalget 

 

Leirdueutvalget har bestått av: 

● May Kristin Skadberg (leder) 
● Terje Ueland (nestleder) 
● Erik Shelby 
● Jarand Grønning.  

I tillegg til utvalget har Therese Bowitz, Johnny Aasen, Sigbjørn Handeland, Bjørn Thore 
Hetland, Jone Omdal, Steffen Lagård, Anne Sleveland og Bjarte Bjelkarøy bidratt til at 
vaktordningen har gått rundt. Takk for innsatsen! 

Aktiviteten på Øygreid har i år vært ganske lik som i fjor. Hvor mange som kommer på 
trening varierer etter årstid og vær. Vi valgte i år å stenge all skyting i januar og februar da 
oppmøtet er lavt og været ofte er kaldt og surt. 

Vi har i tillegg til ordinær trening og nyttårsskyting tatt imot skoleklasser, fritidsordninger, 
bedrifter og andre som har leid banen utenom. 

Vi arrangerte i 2024 følgende stevner: 

● Leirdueutvalgets vandrepokal. David Holand vant sporting pokalen med 23/25 treff. 
Han tok også vandrepokalen i trap med 21/25 treff. 

● Nattstevne: 50-skudd + finale med 15 deltakere, 13 deltakere trosset snø og vind. 
Vinner: David Holand. 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

● Stevne 100-skudd leirduesti, 28 deltakere fant veien til Øygreid. I strålende sol og 
litt vind koste deltakerne seg gjennom løypa. 

○ Stevnevinner og vinner av klasse A: James Mear med 94 treff. 
○ Vinner klasse B: Kristian Hylle 93 treff, 2. plass Stian Eikåsen med 88 treff.  
○ Vinner klasse C: Terje Ueland med 84 treff, 2. plass: Tommy Rossemyr med 

81 treff, 3. plass Espen Erlandsen med 77 treff. 
○ Vinner klasse D1: Bastian Lobekk med 76 treff. 
○ Vinner Klasse D2: Henrik Rossemyr med 81 treff. 
○ Vinner klasse F: Tonnie Stensland med 63 treff. 
○ Vinner klasse E1: Jarl Stensland med 67 treff. 
○ Vinner klasse E2: Arne Johannesen med 81 treff. 

 



 
 

 
 

 

 

 

Vi gratulerer alle vinnerne og takker alle som deltar. Vi takker også alle som stiller opp på 
dugnaden. Vi sender også en takk til alle sponsorer.  

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 

 
 

Planene for året som kommer er å bytte den ene maskinen vår i tre andre mindre 
maskiner som skal utplasseres langs den nye veien nede ved sportingbanen. 

Lørdag 3. mai 2025 avholdes Rogalandsmesterskapet i leriduesti hos oss på Øygrei. 

 

 

 
 
 
May Kristin Skadberg  
Leder leirdueutvalget  
 
 
 



 
 

 
 

 

 

2.8 Hyttestyret 
 

Hyttestyret har bestått hovedsakelig av undertegnede (Øygreid) og Espen Myklebust 
(låven i Havsøyne). 
. 
Det har generelt vært bra bruk av byggene vi har disponert i 2024. Øygreid blir flittig brukt 
av medlemsmassen. Dette gjelder både hytta og uteområdet. 

 
Havsø-låven har også hatt jevnlig bruk, men fra 1.1.2025 er avtalen oppsagt. En stor takk 
går til Espen Myklebust som har drevet og ettersett Havsø-låven gjennom disse årene, så 
å si helt alene. 

 
Det har vært stillstand på Dyråsen i det siste. Det gjenstår fortsatt en del før veien inn er 
fullført, så ta gjerne kontakt om noen vil bidra her. 
 
For øvrig har det blitt utført en del dugnad og vedlikehold, spesielt på Øygreid. Jakthund-
utvalgets medlemmer har ferdigstilt hundebanen, og det er kommet noe mer maling på 
byggene. I tillegg har leirdueutvalget holdt banene og området rundt ryddig.  
 
 
 
           
   
 
                            
 

 
May K. Skadberg har innhentet 
mange prøver i 2024                                      Hyttestyret 
          Sigbjørn Handeland 
                   



 
 

 
 

 

 

 
Trond Hadland jobber med ferdigstillelse av hundebane. 

 

 
Ferdig inngjerndet 

 
 

 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
2.9  Kvinnekontakt 

 
 

Også i år har leirduebanen på Øygrei vært arenaen for damene. Fire kvelder har vi møttes for å 
skyte leirduer og drikke kaffe med noe attåt.  Latter og smil sitter løst hos denne kjekke gjengen, 
uansett hvor mange duer som knuses på banen.  

                

Jeg anbefaler virkelig alle damer å ta turen opp når vi har disse kveldene. Alle er velkomne om en 
er erfaren skytter eller om en aldri har holdt i en hagle før. Gøy har vi det i alle fall! 

 

Kvinnekontakt Therese Bowitz 
 

 
 

 
 
 
 
 

 



 
 

 
 

 

 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

 
   

 

 
 

 

NOTE TIL REGNSKAPET FOR 2024 
● Verdi av eiendom 

o Standplass:       kr    427 825 
o Hytte, Øygreid      kr 3 082 967 
o Hytte, Dyråsen      kr    800 000 

● Verdi av skudd og leirduer:      kr    100 000 
● Verdi av premier og skytevester    kr        7 000 

 
 
 

Egersund 28. januar 2025 
Kim Jensen 
Kasserer 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
4.  Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
 
  
  
 
5. Retningslinjer for foreningsdriften 
 
 

6.   Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
  
 

● Informasjonssak 
 
Njffs og og Regionslagets vedtekter implementeres sammen ved Ejffs egne lokale 
vedtekter. Disse er allerede henvist til i lokale vedtekter. 
Det blir ingen vedtekts endringer, og derfor ingen årsmøtesak til votering 
ref.Regionslag og NJFF. 
I praktisk endring blir Ejffs vedtektsdokument utvidet til å vise komplette vedtekter 
fra forbund via regionslag til lokal forening. Dette utføres av alle foreningene/lag i 
kommende år.  

 
 

● Valg av representanter til årsmøte i NJFF-Rogaland 
 
 Velges på årsmøte 
  

Styrets innstilling:  Leder Barne - og Ungdomsutvalg gis fortrinnsrett 
    Styret gis mandat til å plukke ut deltakere. 
 
 

● Innsatskniv 2025 
 

For å hedre tillitsvalgte og medlemmer som har utmerket seg med langvarig frivillig 
innsats eller ekstraordinær tidsbegrenset innsats innen foreningens arbeids- og 
virksomhetsområde. 
 
Komiteen redegjør for prosess, og eventuelle utmerkelser. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

 
 
7. Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 
   
 
7.1 ARBEIDSPROGRAM FOR ÅRET  2025 
 
 
ORGANISASJON  
Vi skal drive aktiv informasjon om hva EJFF står og arbeider for, slik at foreningen er en 
attraktiv forening å være medlem/tillitsvalgt i ved å arbeide for å: 

● Markere oss i lokalsamfunnet i saker som gjelder vårt interesseområde. 
● Ha et tett samarbeid med Vannkoordinator i Dalane. 
● Tilby egne arrangementer for kvinner, ungdom og barn innenfor foreningens 

aktivitetsområder. 
● Ha felles holdning/opplegg for å ta vare på nye medlemmer.  
● Være synlige i sosiale medier og via våre nettsider gjennom forbundets portal. 
● Opprettholde vårt tilbud til opplæring av jegerprøvekandidater.  
● Tilby kurs for tillitsvalgte og instruktører slik at foreningens formål og ressurser blir 

rettet mot felles mål. 
● Sørge for å søke etter aktuelle tilskudd som er relevante for våre aktiviteter. 

 
 
 
SKYTETRENING  
Vi skal sørge for at våre medlemmer har mulighet til å praktisere og utvikle ferdigheter for 
skyting på bane og på jakt ved å arbeide for å: 

● Ta vare på og videreutvikle mulighetene for å drive med leirdueskyting på Øygreid, 
blant annet ved å tilby en helårig åpen skytebane.  

● Arrangere skyting spesielt for ungdom og kvinner, samt for de som har tatt 
jegerprøven.  

● Se til at området rundt leirduebanen framstår som attraktivt, rent og ryddig. 
● Arrangere leirduesti, merkeskytinger og nattstevne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 

 
 

 

 

JAKT OG FISKE 
Vi skal være en aktiv interesseorganisasjon som ivaretar naturens produksjonsgrunnlag og 
som jobber for medlemmenes interesser innen jakt, fiske, naturforvaltning og friluftsliv.  
Vi skal legge til rette for at allmennheten skal ha adgang til våre interesser ved å arbeide 
for å: 

● Samarbeide med grunneiere, kommunen og andre myndigheter for å sikre en god 
forvaltning av naturressursene.  

● Sikre at vilt og fisk høstes av motiverte utøvere basert på tilgjengelig kunnskap og 
med sikkerhet i fokus.  

● Gjennomføre kultiveringsarbeid for egne eiendommer og Egersund Skog- og 
Treplantningsselskap. 

● Utvikle medlemmenes kunnskap om jakt, fangst og fiske ved å arrangere aktuelle 
temakvelder. 

● Ta vare på og forsøke å få tak i nye lokale medlemsfordeler innenfor våre 
interesser.  

● Videreføre ordningen med jakt- og fiskekortsalg gjennom Inatur. 
● Samarbeid med Vannkoordinator i Dalane og Elveierlaget om tiltak for bedring av 

vilkårene for laks og sjøaure i Hellelandsvassdraget. 
● Arbeide for utvidet jakt med hund der dette er mulig. 
● Videreføre dugnad i de jaktterreng foreningen disponerer og fiskekultiveringsarbeid 

hvor vi har avtaler. 
● Arrangere blodsporprøven og Eigersundsprøven for stående fuglehunder, samt 

ulike treningssamlinger. 

 
 
 
BARN OG UNGDOM 
Sørge for at barn og ungdom får et positivt syn på utøvelse av jakt og fiske ved selv å få 
delta i aktivitetene under kyndig instruksjon og ledelse. Dette gjøres ved å gjennomføre 
ulike arrangementer for barn og ungdom. 

● Gjennomføre fisketurer i samarbeid med andre utvalg. 
● Arrangere egne skytinger for ungdom. 
● Tilbud om opplæringsjakt. 

 
 
 
STYRET 

● Delta i arrangementer i samarbeid med Dalane Friluftsråd/Eigersund kommune. 
● Ta ansvar for gjennomføring av dugnad opp mot EST. 
● Sørge for at foreningen tilrettelegger for opplæringsjakt – og fiske. 

  



 
 

 
 

 

 

 
7.2 BUDSJETT FOR  2025 
 
INNTEKTER:  
 
Lagsarbeid (inkl. foreningshytta)   130 000 
 
Viltstellutvalg     

 
35 000 

Sportfiskeutvalg     10 000 
Leirdueutvalg     110 000 
Studieutvalg      103 000 
Barne- og ungdomsutvalg  
Jakthundutvalg  
------------------------------------------------------------ 

60 000 
140 000 

--------------- 
Sum inntekter     
  

588 000 

 
 
UTGIFTER: 
 
Lagsarbeid (inkl. foreningshytta)  240 000 
  
Viltstellutvalg     25 000 
Sportfiskeutvalg    5 000 
Leirdueutvalg     80 000 
Studieutvalg     38 000 
Barne- og ungdomsutvalg 
Jakthundutvalg  
------------------------------------------------------------ 

80 000 
100 000 

--------------- 
Sum utgifter     
 

568 000 

 
 
 
8.  Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels eller høy) 
for hovedmedlemskap. 
 
Fastsettelse av medlemskontingent for 2026 
Hver forening må vedta og melde til NJFF sentralt om det skal benyttes lav, middels eller 
høy kontingentsats for hovedmedlemmene.  
 
 
 
STYRETS FORSLAG:  
 
Middels kontingent er styrets forslag. 
 
 
 



 
 

 
 

 

 

9.  Valg av styre i henhold til § 8 
 

HOVEDSTYRE: 
 

Leder:    Roger Lagård    På valg for 2år  
Nestleder:   Sigbjørn Handeland    Ikke på valg     
Kasserer:   Kim Jensen     På valg for 2år   
Sekretær:   Wenche Dølbakken    Ikke på valg  
Leder Sportfiskeutvalg: Karl Arthur Havsø    Ikke på valg 
Leder Leirdueutvalg: May Kristin Skadberg   Ikke på valg  
Leder Viltstellutvalg:  Vidar Mong     På valg for 2år       
Leder Jakthundutvalg: Tom Kjetil Ims    På valg for 2år   
Studieleder:   Logi F. Einarson    På valg for 2år   
Leder Barne- Ungd.utvalg: Anne Sleveland    Ikke på valg  
Kvinnekontakt:  Therese Bowitz    Ikke på valg 

 
 
10.  Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til  

utvalg etter behov 
 

 
Sportsfiskeutvalg (leder +3): 
Tønnes Olav Mikal Berg Hafsø   På valg for 2år                     
Tommy Eker    Ikke på valg 
Dag Thore Valand             På valg for 2år                                                   

 
Viltstellutvalg (leder +3): 
Svein Magne Lindø                   Ikke på valg 

           Jarle Dybing   Ikke på valg 
Jarle Christensen                 På valg for 2år      

 
Leirdueutvalg (leder +3):    
Jarand Grønning                          På valg for 2år              
Terje Ueland Rødland           På valg for 2år            
Erik Shelby                Ikke på valg 

         
Jakthundutvalg (leder + 3): 

           Jørn Gunnar Bowitz                    På valg for 2år                                                               
Trond Hadland                           Ikke på valg                                                                                                                        
Therese Bowitz            Ikke på valg 

           
Barn- og Ungdomsutvalg (leder +3): 

           Morten Saurdal                           På valg for 2år                                                              
           Ulf Emil Svensen                        På valg for 2år                                                              
           Erik Mong                                   Ikke på valg 

 
 

 
 



 
 

 
 

 

 

11.  Valg av valgkomite på tre medlemmer  
 

Valgkomité:    
Therese Bowitz   På valg for 3år 
Dag Thore Valand               1 år igjen 
Inger Lise Nielsen   2 år igjen                                     
                                                                                         

 
12.  Valg av revisor(er) 
 

Revisorer:    
Arve Gohn    På valg for 1år                                
Raymond Johansen                     På valg for 1år                                                                             

 
 
 
13.  Eventuell utnevning av æresmedlemmer 

 

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med 
utgangspunkt i NJFFs vedtekts norm 
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